

CZ Exkluzivní řada kancelářského nábytku ROYAL je navržena pro prestižní a reprezentativní kanceláře vrcholových manažerů, advokátů a nejvyšších úřadů. Designem, použitím ušlechtilých materiálů a kvalitním zpracováním, při němž je dbáno s největší péčí na každý detail, je docíleno umírněné elegance, noblesy a luxusu. ROYAL se vyrábí v dýhované verzi s možností použití různých dýh dle přání zákazníka. Doplnkově je použito lakovaných pigmentových ploch dokončených ve vysokém lesku.

EN ROYAL office furniture is an exclusive product line and it has been designed for a prestige and representative offices of head managers, lawyers and for the chief offices. Thanks to its design, to the use of noble materials and to its quality production, which concentrates on the highest care of every detail, this product line has reached moderate elegance and luxury. ROYAL product line comes in a plywood version and there is a possibility for customers to choose plywood according their needs. Additionally, we can use varnished pigment surfaces finished in the high gloss.

DE Die exklusive Büromöbelreihe ROYAL ist für Prestige- und Repräsentationsbüros, wie von Topmanagern, Rechtsanwälten und leitenden Beamten entworfen. Durch das Design, die Verwendung von Edelwerkstoffen und die hochwertige Verarbeitung, bei der unter größter Sorgfalt auf jedes Detail geachtet wird, werden die maßvolle Eleganz, die Noblesse und der Luxus erreicht. ROYAL wird in der Furnierversion mit der Verwendungsmöglichkeit verschiedener Furniere nach Wunsch des Kunden hergestellt. Zusätzlich werden hochglanzlackierte Pigmentflächen verwendet.

OFFICE
OFFICE

 **FORMDESIGN**
www.formdesign.cz

ROYAL



FORM, spol. s r.o.
Poručíka Hoši 512/2A
747 11 Kozmice u Hlučína
Czech Republic
e-mail: obchodni@formdesign.cz
www.formdesign.cz

telefon / fax 1: +420 595 032 419
telefon / fax 2: +420 595 032 312

